
Protokół nr 30/VII/2016

z obrad XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 25 października 2016 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 10:00

Zakończenie obrad – godz. 11:50

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji  uczestniczyli:  Wójt  Gminy Błażej  Konkol,   Sekretarz  Gminy Krystyna Stępniewska,

Radca  Prawny  Jakub  Kubiak,  Dyrektor  GOKSiR  Leszek  Orczykowski,  Radna  Powiatu

Gdańskiego Dorotę Bąk oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnych: Wiolety Frydrych, Anny

Stosio, Jana Selke, Karola Kusaja.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

Zatwierdzenie     porządku     obrad.

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  i  sprzedaż

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;
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.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę  nieruchomości położonych

obrębie geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów podróży

służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

.9 Podjęcie  uchwały w  sprawie  wspólnej  obsługi  jednostek  oświatowych  Gminy  Trąbki

Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.10 Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  powołania  Rady  Społecznej  przy  Gminnym  Ośrodku

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru członków Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Interpelacje i zapytania radnych;

.13 Wystąpienia sołtysów;

.14 Wolne wnioski.

Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt  Gminy – przypomniał,  że  podczas  omawiania  materiałów sesyjnych na posiedzeniu komisji

wspólnej zgłaszał, aby przełożyć temat powołania Rady Społecznej na kolejną sesję.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, kto jest za zdjęciem punktu 10 i 11 z dzisiejszego porządku

obrad.

Podczas głosowania udział bierze 11 Radnych. 

za – wszyscy obecni

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie poparła zgłoszony wniosek. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przegłosowania porządku obrad po zmianie. 

Odczytał porządek obrad.

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - referuje

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty i sprzedaż nieruchomości

położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
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6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

7.  Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na zamianę  nieruchomości  położonych obrębie

geodezyjnym Mierzeszyn – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  i  zasad  wypłaty  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży

służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej  obsługi  jednostek oświatowych Gminy Trąbki  Wielkie –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Interpelacje i zapytania radnych;

11. Wystąpienia sołtysów;

12. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady spytał, czy są jeszcze jakieś  uwagi do w/w porządku obrad.

Uwag nie  zgłoszono.

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 11 radnych.

Głosowanie:

Za –  11

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi zmia-

nami.

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt  Gminy  Błażej  Konkol  przedstawił  prace  między  sesjami,  m.in.  poinformował,  że
uczestniczył:

– w spotkaniu z mieszkańcami wsi Zaskoczyn i Kłodawa w sprawie budowy dróg. Wójt
zadeklarował, że jeżeli mieszkańcy Gminy będą partycypować w kosztach budowy dróg,
to za każdą złotówkę przekaże 2 złote.

– w spotkaniu w sprawie „Stołu Bożonarodzeniowego”. Impreza odbędzie się 10 grudnia
2016 r. w Santoza - Golf w Cząstkowie. Wójt Gminy już dzisiaj serdecznie wszystkich
obecnych zaprasza;

– w spotkaniu w sprawie podpisania umowy na kanalizację;

– w spotkaniu ze Związkami Zawodowymi SOLIDARNOŚĆ. Spotkanie głównie dotyczyło
podwyżek dla nauczycieli;

– w spotkani z leśniczym z Kolbud w sprawie budowy wodociągu do Drzewiny;

– w  spotkaniu  z  przewoźnikiem  PKS  Starogard  Gdański  w  sprawie  skomunikowania
sołectw od Pawłowa w kierunku Kleszczewa, oraz od Godziszewa przez Sobowidz do
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Trąbek Wielkich. Na spotkaniu ustalono, że najprawdopodobniej będzie dodatkowy kurs
autobusu.

– w spotkaniu z nową Panią Dyrektor Szkoły w Warczu i Radnym Ryszardem Budzyńskim
w sprawie współpracy;

– w  Dniu  Edukacji  Narodowej  przypadający  13,14  października  2016  r.  Przydzielono
nagrody za najlepsze osiągnięcia dla nauczycieli, pedagogów;

– w konferencji RDOŚ - prezentacja w zakresie ochrony środowiska związana z farmami
wiatrowymi;

– w spotkaniu z sołtysami z terenu gminy Trąbki Wielkie.

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie trzy.

/W trakcie przedstawiania powyższych informacji do obrad dołączył Radny Jan Selka/

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy ktoś ma pytanie do wystąpienia  wójta.

Głos  zabrał  Przewodniczący  Rady  Gminy  -  nawiązał  do  informacji  dotyczącej  dodatkowego
kursu autobusu. Spytał,  czy na stronie internetowej,  albo szerzej  do sołtysów taka informacja
spłynie.

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli zostanie taki kurs dołożony to oczywiście taka informacja
do mieszkańców trafi. 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy   –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  uchwały  poprzez
odczytanie uzasadnienia.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –   0

            Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/215/2016 w w/w sprawie.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 -
referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/
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Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.
Poinformowała,  że zmiany w uchwale dotyczą przede wszystkim załącznika Nr 2.  Konkretne
zadania są przedstawione w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – spytał, czy w tym roku będzie rozstrzygnięty
przetarg na budowę sali gimnastycznej w Kłodawie.

Wójt Gminy – stwierdził, że powinien się rozstrzygnąć w miesiącu listopadzie br.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/216/2016 w w/w sprawie.

Ad 5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty i sprzedaż

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  mowa jest  o
działce położonej w Trąbkach Wielkich. W miejscowym planie, teren ten, przeznaczony jest na
poszerzenie obecnego cmentarza. Propozycja zawarta w treści uchwały  jest taka, aby teren ten
sprzedać  na  rzecz  Parafii  Rzymsko  Katolickiej  w  Trąbkach  Wielkich  celem  poszerzenia
cmentarza.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/217/2016 w w/w sprawie.
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Ad  6.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  –

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej uchwały.  Poinformował,  że  dotyczy  to
nieruchomości położonej w Domachowie. Najemca lokalu mieszkalnego wystąpił z wnioskiem o
wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego, którego jest najemcą. Lokal został przejęty
bezpłatnie od Nadleśnictwa Kolbudy.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/218/2016 w w/w sprawie.

Ad  7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę   nieruchomości

położonych  obrębie  geodezyjnym  Mierzeszyn  –  referuje  Pan  Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że  sprawa  ta
dotyczy  zamiany  terenu  na  poszerzenia  cmentarza  w  Mierzeszynie.  Parafia  w  Mierzeszynie
posiada  swój  teren  koło  boiska  szkolnego  a  Gmina  teren,  który  bezpośrednio  przylega  do
cmentarza. Propozycja jest zamiany tych terenów na poszerzenie boiska oraz cmentarza. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXX/219/2016 w w/w sprawie.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad wypłaty diet oraz zwrotu kosztów
podróży służbowych radnym i sołtysom Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan  Błażej
Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały informując, że propozycja do-
tyczy głównie zmiany ustalania wysokości diet dla sołtysów. Sytuacja  co do wypłacania diety
radnym  się nie zmienia za wyjątkiem wyjazdów służbowych dla radnych. Z tego tytułu radny
będzie mógł uzyskać zwrot kosztów podróży. Oprócz tego, sołtysom nie będzie potrącana
kwota za nieobecność na sesji Rady Gminy,  natomiast potrącenie będzie za nieobecność soł-
tysa na spotkaniu z Wójtem Gminy, czy za nieobecność na zebraniu sołeckim.
W dalszej swojej wypowiedzi Wójt zgłosił wniosek formalny o naniesienie zmiany w projek-
cie uchwały m.in.: o wykreślenie w par. 2 w punktach od 1 do 8 słów „o której mowa w § 1”
Wójt apeluje do sołtysów, że podjęcie tej uchwały nie zwalnia sołtysa z obowiązku bycia na
sesji,  sołtys nadal ma obowiązek uczestniczenia w sesji Rady Gminy. Nie może mieć miejsca
sytuacja, że sołtys nie wie, co było na sesji. Informacji korespondencji z wiadomościami z
Urzędu Gminy sołtys osobno nie otrzyma. Na bieżąco musi wiedzieć, co się w Gminie dzieje.

Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Wójta Gmi-
ny. Spytał, kto jest za wykreśleniem z projektu uchwały słów: „o której mowa w § 1„
Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:
Za – 11
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów  jest za wprowadzeniem zmiany w pro-
jekcie uchwały.

Wójt Gminy – zwrócił dodatkowo uwagę na zaistniałą w projekcie uchwały oczywistą omył-
kę pisarską przy numeracji paragrafów. Prosi o poprawne ponumerowanie paragrafów. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały. Py-
tań nie zgłoszono.
Następnie odczytano treść uchwały z uwzględnionymi zmianami.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:
Za – 12
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/220/2016  w w/w
sprawie.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – spytał radcę prawnego,  czy zapis w ostatnim paragrafie
w/w uchwały jest poprawnie sformułowany.

Radca Prawny Ja  kub Kubiak – poinformował, że projekt uchwały jest zaopiniowany przez rad-
cę prawnego.  

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnej obsługi jednostek oświatowych Gminy Trąbki
Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Jest to nowy twór, jest to pu-
bliczne biuro rachunkowe obsługujące podmioty oświatowe. U nas podmiotami oświatowymi
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są szkoły. Po podjęciu tej uchwały będzie zmiana zostanie powołany zespół ds. oświaty który
będzie głównym księgowym naszych szkół i będzie rozliczał szkoły.

Wójt Gminy – prosi o zmianę w paragrafie 5 należy dopisać słowa - „z mocą obowiązującą
od 1 stycznia”.

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do radcy prawnego, czy w związku z zapropono-
waną przez Wójta Gminy zmianą treści paragrafu 5  należy to przegłosować.

Radca Prawny – poinformował,  że jest  to zmiana merytoryczna i  przed przegłosowaniem
uchwały należy tę poprawę przegłosować.

Przewodniczący    Rady Gminy – poddał  pod głosowanie zgłoszoną poprawkę przez  Wójta
Gminy.
Spytał kto jest za dopisaniem do paragrafu 5 słów : „ z mocą obowiązującą od 1 stycznia
2017r.”
W głosowaniu udział bierze 12 radnych.

za – wszyscy obecni.
Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła zaproponowaną zmianę.

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:
Za – 12
Przeciw –   0
Wstrzymało się –   0

Rada Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXX/221/2016  w w/w
sprawie.

Ad 13. Interpelacje i zapytania radnych;
Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował,  że  do  Biura  Rady od  ostatniej  sesji  nie  wpłynęły
interpelacje Radnych.  Kolejno spytał, czy radni maja jakieś zapytania.
Brak zapytań radnych.
Ad 14. Wystąpienia sołtysów;

 Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – zaznaczył, że w związku z podjętą uchwałą, dotyczącą
diet dla sołtysów spotkań z sołtysami będzie więcej;

 Pani Krystyn  a Maćków Sołtys wsi Gołębiewa Średniego – spytała o termin rozpoczęcia
prac na drodze nr 222.

 Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – poinformował, że prace te, najprawdopodobniej roz-
poczną się w przyszłym roku. Trudno jednak na chwilę obecną taką informację podać.

 Pan Maciej Czerwiński Sołtys wsi Ełganowa – spytał przez ile lat Wójt Gminy planuje za-
mknąć remont drogi Ełganowo – Postołowo

 Pan Błażej  Konkol  Wójt  Gminy – poinformował,  że  wszystko zależy od partycypacji
mieszkańców w kosztach budowy tej drogi.

 Pani   Marta Grzesiuk Sołtys wsi Klępin – spytała, czy jest możliwość wciągnięcia na listę
remont drogi Klępiny – Sobowidz.

 Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – poinformował, że będzie to determinowane wszystkimi
sołectwami. Na chwilę obecną nie jest jeszcze złożony projekt budżetu, ale nie ma sołec-
twa, który nie przeznaczyłby środków na remont budowy dróg. Oczywiście tam, gdzie bę-
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dzie partycypacja w budowie przez mieszkańców, to te drogi będą w pierwszej kolejności
brane pod uwagę.

 Pani Marta Grzesiuk sołtys wsi Klępin – apeluje, aby ten odcinek był wzięty pod uwagę.
Mieszkańcy sołectwa Klępiny inwestują w utwardzenie odcinka biegnącego przez wieś i
dla tego jest brak środków, aby zakupić chociażby kruszywo na przedmiotowy odcinek
drogi.

 Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – poinformował, że zakup kruszywa to jest bieżące utrzy-
manie dróg i należy liczyć to z innej kategorii. Ponownie zaznaczył, że biorąc pod uwagę
remonty dróg to w pierwszej kolejności będą robione drogi w sołectwach, gdzie miesz-
kańcy partycypują w kosztach.

 Pa  ni Marta Grzesiuk Sołtys wsi Klępiny – spytała, czy nie ma programu na dofinansowa-
nia dróg wiejskich.

 Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – nie ma takich programów. Na dofinansowanie są takie
punkty do wykazania, że trudno w naszym terenie cokolwiek przy drogach zapunktować.

 Pani Marata Grzesiuk Sołtys wsi Klępiny – spytała o okolice Szkoły Podstawowej w So-
bowidzu. Przypomniała, że był wniosek o usytuowanie na tym odcinku drogi spowalnia-
czy. Na chwilę obecna są wstawione  nie spełnia to swojej roli.

 Pan Błażej   Konkol   Wójt Gminy – temat ten zostanie skierowany do powiatu.

 Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił uwagę że odcinek drogi Klępiny – Sobowidz po-
winien w przyszłości być wykonany w sposób docelowy, a nie w sposób doraźny, ponie-
waż po tej drodze porusza się również ciężki transport i sprzęt.

 
Ad 15. Wolne wnioski. 

– Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – proponuje ustalić fundusz rezerwowy, aby

przeznaczyć dla sołectw większe kwoty na dofinansowanie społecznych inicjatyw budowy

dróg.

– Pan Błażej Konkol   Wó  jt Gminy – poinformował, że  jeżeli chodzi o fundusz sołecki, to wie,

ile jest środków na przyszły rok zaplanowanych na remont dróg i wie, że musi drugie tyle

zaplanować w budżecie gminy. Na terenie gminy mamy ok. 180 km dróg gminnych. Wójt

zachęca do partycypacji w kosztach remontu dróg.

– Radny  Ryszard  Budzyński –  spytał,  kiedy  rozpoczną  się  prace  dot.  remontu  drogi  w

Domachowie

– Pan Błażej Konkol   Wójt Gminy – planuję odłożyć to, na wiosnę przyszłego roku.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za czynny udział. Zamknął XXX sesję Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
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1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXX/215/2016- XXX/221/2016
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